

From: fyfnjkm vfrcbvtyrj <tol07-27@mail.ru>
Sent: Tuesday, March 16, 2010 7:50 PM
To: secretary <secretary@CFTC.gov>
Subject: 'Regulation of Retail Forex'

Здравствуй! Меня зовут Анатолий. Вам спасибо, что вы уменьшили кредитный рычаг до 1:100, кредитное плечо больше 100 не имеет смысла. Ваша мысль по поводу уменьшения плеча до 1:10 это уже жестоко, если ваш закон вступит в силу многие профи станут меньше зарабатывать (мое личное мнение это принудительное уменьшение плеча до 1:20, хотя реально каждый трейдер сам выбирает с каким плечом ему работать, если он выбрал плечо 1:100 он осознает какому риску подвержен его капитал)

Мое мнение как профи-ответ НЕТ, ЛЮДИ СКЛОННЫ САМИ ВЫБИРАТЬ С КАКИМ ПЛЕЧОМ ИМ РАБОТАТЬ, ЕСЛИ ЧЕЛОВЕК НЕ РАЗБИРАЕТСЯ В ТОНКОСТЯХ РЫНКА ОН ВСЕ РАВНО СТАНЕТ БАНКРОТОМ ПРИ ЛЮБОМ ПЛЕЧЕ! Спасибо!

Hello! My name is Anatoly. To you thanks that you have reduced the credit lever to 1:100, the credit shoulder more than 100 is not meaningful. Your thought concerning reduction of a shoulder till 1:10 it is already severe, if your law comes into force many pros begin to earn less (my personal opinion this compulsory reduction of a shoulder till 1:20 though really each trader himself chooses with what shoulder to it to work if he has chosen a shoulder 1:100 it realises to what risk its capital)

My opinion is subject as the pro-answer is not present, PEOPLE are inclined to CHOOSE With WHAT SHOULDER IT to WORK IF the PERSON DOES NOT UNDERSTAND SUBTLETIES of the MARKET IT ALL THE SAME BECOMES the BANKRUPT AT ANY SHOULDER! Thanks!

RIN 3038-AC61.